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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 722 din 29.01.2016 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 29 ianuarie 2016, ora 1200 
 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri 

si 2 delegati satesti, din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate 

al primarului comunei Rebricea. 

 Onu Alina – Elena, inspector (asistent social) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

 Domnul Luchian Laurentiu Nicolae, consilier primar. 

 Domnul Ciubotaru Andrian, sef S.V.S.U. Rebricea. 

 Doamna Malos Adriana, Director Scoala gimnaziala nr. 1 Sat Draxeni. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, ASANDEI SORINEL. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 3 din 22.01.2016 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 29 

ianuarie 2016, ora 1200, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea Regulamentului pentru organizarea si 

desfasurarea păşunatului, precum şi exploatarea păşunilor care apartin domeniului privat al 

comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării I a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2016. 

   3. Proiect de hotarare privind incetarea, la cerere, a contractului de concesiune nr. 

3921/2015, incheiat intre Consiliul local al comunei Rebricea, in calitate de concedent si CMI 

Fanaragiu Luciana – Irina, in calitate de concesionar. 

     4. Proiect de hotarare privind concesionarea, fara licitatie publica, a unui spatiu 

apartinand domeniului privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

  5. Interpelari si raspunsuri. 

 

 Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
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    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 

beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

  - Dau cuvântul domnului viceprimar, Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau 

de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 

416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

   - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 

beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

  

 DISCUTII:  
 

 Domnul consilier, Elisei Marcel intreaba cine ii verifica pe oamenii de la Legea 416 daca 

fac paza, fiindca in data de 31 decembrie, 9 si 24 ianuarie nu si-au facut orele, prestand paza, caci 

el, personal, a fost la primarie la ora 7 seara si nu era nimeni. 

 Domnul viceprimar spune ca nu aveau cum sa fie oameni de la Legea 416 la primarie, 

deoarece paza incepe la ora 20 si ca, pe langa noi, ii verifica si firma de paza. 

 Domnul primar spune ca este posibil ca o perioada de timp, o jumatate de ora, o ora sa mai 

intarzie sau sa aiba o problema, insa vom verifica cele sesizate. Mai afirma ca ar fi bine ca in zilele 

festive sa fie dublata paza. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba daca se presteaza normativul de lucrari prezentat 

in anexa la prezentul proiect de hotarare, caci sunt foarte multe. 

 Domnul Nicu Doru raspunde ca se lucreaza in acest normativ, nu cantitatile trecute acolo. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind acoperirea 

definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2015, din excedentul 

bugetului local. 
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 - Dau cuvântul doamnei consilier, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acoperirea definitiva a deficitului 

sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2015, din excedentul bugetului local. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acoperirea definitiva a 

deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2015, din excedentul bugetului 

local. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2015, 

din excedentul bugetului local. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

  - Dau cuvântul doamnei inspector, Onu Alina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea situatiilor deosebite 

pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

   - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

  

 DISCUTII:  
 

 Domnul consilier, Morariu Ionel intreaba care este limita maxima, adica suma de bani ce se 

poate da unei persoane, care se afla intr-o astfel de situatie? 

 Doamna secretar raspunde ca limita maxima este cea prevazuta in anexa la prezentul proiect 

de hotarare. 

 Domnul Morariu Ionel spune ca in acest caz toate persoanele din comuna vor cere astfel de 

ajutoare. 

Doamna inspector, Onu Alina – Elena spune ca acordarea sumelor cu titlu de ajutor de 

urgenta se face in baza unui dosar, care trebuie sa contina documentatia prevazuta in anexa nr. 2 la 

prezentul proiect de hotarare si dupa analizarea dosarului, se acorda sau se respinge cererea. De 

exemplu, la cei care depun cererea in care solicita ajutor, din motive medicale, trebuie „sustinuta” 

cu acte medicale doveditoare  ale  stării de  sănătate, respectiv, bilete  de internare –externare  din  

spital, certificate  de  încadrare în  grad  de  handicap,  decizii  asupra capacității  de  muncă, rețete  

sau tratamente prescrise de medicul specialist, buletine  de  analize, scrisoare medicală  eliberată de 

medicul  de  specialitate,  specificandu-se  diagnosticul si  tratamentul  medicamentos propus,  

durata tratamentului, etc. 
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 Doamna secretar spune ca dupa depunerea dosarului si verificarea starii de fapt, prin 

intocmirea unei anchete sociale de compartimentul de asistenta sociala, se dispune emiterea 

dispozitiei primarului de acordare/respingere a cererii, respectiv a dreptului. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, 

pentru anul 2016. 

  - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului de analiză şi 

acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2016. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului de 

analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul Vaslui, pentru anul 2016. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea „Planului de analiză şi acoperire a riscurilor” - comuna Rebricea, judeţul 

Vaslui, pentru anul 2016. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru 

anul 2016. 

  - Dau cuvântul doamnei inspector, Onu Alina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 

personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2016. 
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   - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2016. 

 

 DISCUTII:  
 

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba daca toate aceste posturi au fost bugetate pentru anul 

2016? 

 Domnul consilier, Asandei Sorinel intreaba daca monitorizeaza cineva activitatea 

asistentilor personali? De exemplu, la Ilaria de la Tufesti. 

 Domnul primar spune ca posturile au fost bugetate si ca monitorizarea asistentilor personali 

se realizeaza de compartimentul de asistenta sociala si ultima vizita a fost facuta de doamna Onu, la 

inceputul lunii ianuarie, la Ilaria, Perju, Rusu si Onuta Ionel. 

 Doamna inspector, Onu Alina-Elena spune ca in prima zi a anului 2016 am fost la familiile  

Ilaria, Perju, Rusu si Onuta Ionel, fara sa se stie si am fost placut impresionata. La Ilaria, exista 

mancare, curatenie, iar persoana cu handicap este foarte bine ingrijita. La Perju, care beneficiaza de 

indemnizatie, ii gasesc tot timpul bauti si asa a fost si ultima data. La fel, la familia Rusu, copilul cu 

handicap, Rusu Paul este de asemenea, foarte bine ingrijit. 

 Domnul primar spune ca la Onuta Ionel s-a primit o sesizare ca Onuta Costel ia banii si nu o 

ingrijeste nici pe mama si nici pe el.  

 Doamna inspector, Onu Alina – Elena spune ca la Onuta lemnele si mancarea sunt tinute 

sub cheie. In rest, exista mancare, dar nu prea este curatenie.  

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru 

anul 2016. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu 

personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2016-2017. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea mentinerii Retelei 

scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2016-2017. 

   - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu 

personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2016-2017. 

 

 DISCUTII:  
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 Doamna Director, Malos Adriana spune ca daca nu vom avea numarul de copii la Bolati, 

vom face cerere si vom desfiinta. 

 Domnul primar spune ca ar fi bine sa discutam cu cei din Draxeni care au copii prescolari si 

stau la capatul spre Bolati, sa-si duca copiii la Gradinita din Bolati, nu la Draxeni. 

 Doamna Director spune ca este o idee foarte buna, caci la Draxeni sunt foarte multi copii si 

doar doua cadre si nu vor mai putea fi primiti decat cei cu varsta peste 3 ani. La Craciunesti, s-a 

mai obtinut un post, fiindca anul acesta se lucreaza in conditii foarte grele, un om lucreaza cu 4 

clase. Astfel, reteaua scolara ramane la fel, la gimnaziu sunt 2 clase in minus fata de anul trecut. 

 Domnul consilier, Elisei Marcel intreaba daca gradinita de la Rebricea ramane tot cumulata 

cu cea de la Rates? 

 Doamna Director raspunde ca s-a facut cerere pentru a ramane tot la Rates. Cred ca parintii 

sunt multumiti cu aceasta optiune. 

 Domnul consilier, Cicoveanu Virgil spune ca microbuzul scolar ia copiii de la poarta si sunt 

incantati, atat ei, cat si parintii. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu 

personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2016-

2017. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

însuşirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al comunei Rebricea, judetul 

Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu - Nicolae, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea inventarului 

bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

   - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea 

inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al comunei Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 DISCUTII:  
  

 Domnul consilier, Nicu Doru intreaba daca cei de la Galati au mai dat vreun semn? 

 Domnul consilier personal, Luchian Laurentiu spune ca da, cei de la SC Prutul SA Galati, 

platesc concesionarea. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

însuşirea inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul privat al comunei Rebricea, 

judetul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

stabilirea normativelor de cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice 

subordonate acestuia si Primaria comunei Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar, Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor de 

cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria 

comunei Rebricea. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind stabilirea normativelor de 

cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice subordonate acestuia si Primaria 

comunei Rebricea. 

 

 DISCUTII:  

 Doamna secretar spune ca s-au adus modificari ordonantei 80 si este la latitudinea consiliului 

local sa stabileasca normativele proprii de cheltuilei. 

 Domnul primar spune ca si in anii din urma, se aproba tot prin hotararea consiliului local. 

 Domnul consilier, Morariu Ionel spune ca la microbuz se poate depasi cota prezentata. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

stabilirea normativelor de cheltuieli proprii pentru Consiliului local, serviciile publice 

subordonate acestuia si Primaria comunei Rebricea. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

9. Trecem la cel de-al noualea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de investiţii „ALIMENTARE CU 

APĂ SATE REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI CONSTRUCȚII 

PODURI, PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN COMUNA REBRICEA”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu - Nicolae, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico – economici ai obiectivului de investiţii „ALIMENTARE CU APĂ SATE 

REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI CONSTRUCȚII PODURI, 

PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN COMUNA REBRICEA”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 



 8 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico – economici ai obiectivului de investiţii „ALIMENTARE CU APĂ SATE 

REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI CONSTRUCȚII PODURI, 

PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN COMUNA REBRICEA”. 

 

DISCUTII:  

 

 Domnul consilier, Tulbure Constantin spune ca la Tufesti nu vede niciun proiect. 

 Domnul reprezentatnt satesc, Spuza Vasile spune ca nici la Bolati nu au nimic. 

 Domnul primar spune ca anumite localitati care nu au beneficiat de investitii sunt incluse in 

masterplanul judetean si ca au fost probleme anul trecut si este intarziat. Daca nu ar fi ingradiri, s-ar 

putea face un proiect cu finantare europeana si ca trebuie sa faca un proiect care sa insumeze 2000 

locuitori, pentru a fi eleigibil, la prin PNDR. De altfel, pana in 2018, toate localitatile din Romania 

trebuie sa beneficieze de apa. 

 Domnul consilier, Nantu Costel intreaba daca de la Rates la bariera nu se poate face 

extindere? 

 Domnul primar spune ca se poate face cu subtraversare. 

 Domnul consilier, Tulbure spune ca trebuie facute bare la podul din centru satului de la 

Tufesti. 

 Domnul primar spune ca pentru pod, vom aloca o suma la aprobarea bugetului si vom 

rezolva problema. 

 Domnul consilier, Scantee spune ca si la Rates este o problema la podul spre Bolati, trebuie                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

facuta o balustrada. 

 Domnul consilier, Asandei intreaba unde sunt podetele pentru satul Tufesti? 

 Domnul viceprimar enumera punctele unde sunt situate cele 6 podete la Tufesti. 

 Domnul primar raspunde ca sunt podete in toate satele, in unele mai mult, in altele, mai 

putin. 

 Domnul consilier, Tulbure intreaba ce se intampla cu proiectul cu DC 152? 

 Domnul primar spune ca nu se mai accepta la finantare cu proiectul vechi, el fiind inclus in 

lista celor cu prioritate redusa si trebuie facuta reproiectare conform OG. 28/2013. S-a trimis o 

solicitare MDRAP pentru includerea pe lista celor cu prioritate si se asteapa raspuns. 

 Domnul consilier, Nantu Costel spune ca vom aloca bani si pentru a se face reproiectarea. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de investiţii „ALIMENTARE 

CU APĂ SATE REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI 

CONSTRUCȚII PODURI, PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN COMUNA 

REBRICEA”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

10. Trecem la cel de-al zecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016 si estimarile pe anii 2017 – 2019. 
 - Dau cuvântul doamnei consilier, Baciu Violeta - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local al 

comunei Rebricea, pe anul 2016 si estimarile pe anii 2017 – 2019. 
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- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului local 

al comunei Rebricea, pe anul 2016 si estimarile pe anii 2017 – 2019. 
- Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016 si estimarile pe anii 2017 – 2019. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016 si estimarile pe anii 2017 – 2019. 
 

DISCUTII:  

  

 Domnul primar spune ca am alocat bani si pentru cofinantare la proiecte ca necesitate si ca 

avem si solicitari de la culte si ca nu avem de unde da mai mult, decat ce am alocat din venituri 

proprii. 

 Domnul consilier Morariu spune ca Guvernul Ciolos a zis ca nu mai da bani la biserici si ca 

dumnealui a facut un calcul si la Scoala de la Rates trebuie foarte multi bani, nu mai facem din 

„carpituri”. 

 Domnul consilier Nantu spune ca s-a promis alocarea de bani pentru aductiunea de apa de la 

bariera la Rates. 

 Domnul consilier Tulbure spune ca ar trebui sa alocam bani si pentru proiectarea drumului 

de la Rates la Tufesti, DC 152. 

 Domnul primar intreaba ce suma luam de la drumuri, de la intretinere si punem la extindere 

retea apa la Rates? 

 Domnul Nantu propune suma de 35.000 lei pe care sa o luam de la intretinere drumuri si sa 

o punem la apa la Rates. 

 Domnii consilieri nu sunt de acord cu aceasta propunere si se propune ca suma de 44.000 lei 

sa se aloce pentru proiectarea drumului de la Rates la Tufesti. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016 si estimarile pe anii 2017 – 

2019. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate [12 (doisprezece) voturi „pentru” si 1 (un) „impotriva” – dl Elisei 

Marcel, din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local], proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

11. Trecem la cel de-al unsprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul 

domnului primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de 

hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de investiţii, 

”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII 

GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu - Nicolae, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind actualizarea indicatorilor 
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tehnico – economici ai obiectivului de investiţii, ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 

CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind actualizarea indicatorilor 

tehnico – economici ai obiectivului de investiţii, ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 

CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

actualizarea indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de investiţii, 

”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL 

ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

   

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 12. Trecem la cel de-al doisprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul 

domnului primar, Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de 

hotărâre privind privind actualizarea indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de 

investiţii, „AMENAJARE PODEŢE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Luchian Laurentiu - Nicolae, pentru a prezenta 

raportul compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind privind actualizarea 

indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de investiţii, „AMENAJARE PODEŢE ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind actualizarea indicatorilor 

tehnico – economici ai obiectivului de investiţii, „AMENAJARE PODEŢE ÎN COMUNA 

REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul consilier Nantu Costel intreaba cand vor incepe lucrarile? 

 Domnul primar spune ca dupa finalizarea documentatiei, se va licita lucrarea, se vor semna 

contractele cu castigatorii licitatiei, deci va mai dura un timp. 

 Domnul consilier Nantu spune ca va fi peste cateva luni. 

 Domnul reprezentant satesc, Robac Florin spune ca trebuie urmarit sa fie rezistent materialul, 

caci astfel se sfarama tot. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

actualizarea indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de investiţii, „AMENAJARE 

PODEŢE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 
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  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 13. Trecem la cel de-al treisprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul 

domnului sef S.V.S.U., Ciubotaru Andrian, pentru a prezenta Analiza de pregatire in domeniul 

situatiilor de urgenta pe anul 2015. 

 

 DISCUTII: 
 

 Domnul primar spune ca activitatea SVSU este una buna, raportat la dotarea avuta la zi. 

Raportul prezentat de Adrian va face parte dintr-o piesa la GAL, asa ca il rog pe seful SVSU sa-l 

completeze cu achizitionarea unei autoutilitare. Tot in acest raoprt, ar fi trebuit trecuta, ca un scop 

atins, achiztionarea frezei. 

 Mai mentionez ca voluntarii care fac parte din SVSU trebuie scutiti de la plata anumitor 

taxe si sa li se acorde unele facilitati. 

 Domnul consilier Scantee spune ca oamenii beneficiari ai Legii 416, nu-si fac treaba la 

Rates si ca o sa ia hartiile de la Daniela, sefa de echipa de la Rates sa vada ce actiuni au prestat si 

cum au fost normati. 

 Domnul viceprimar spune ca s-au facut actiuni de curatare in zona de la Ratesu-Cuzei, dar 

nu in totalitate, iar in perioada asta a anului, nu se pot presta astfel de actiuni. S-a inceput de la 

podul de fier, dar nu s-a finalizat pe paraul care traverseaza localitatea Rates. 

 

 14. Trecem la cel de-al paisprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei 

Inspector, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta Raportul privind activitatea asistentilor 

personali din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2015, semestrul al II-lea. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

15. Trecem la cel de-al cincisprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul 

domnului primar, Radu Valerică, pentru a prezenta Raportul privind starea economică, socială 

şi de mediu a comunei Rebricea, pe anul 2015. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 16. Trecem la cel de-al saisprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihăilă Neculai, pentru a prezenta Raportul de activitate a viceprimarului comunei 

Rebricea, pe anul 2015. 
 

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier Morariu ii spune domnului viceprimar ca nu trebuie sa se discurajeze, ca 

urmare a celor discutate anterior, fiindca se observa schimbari radicale de cand a fost numit in 

aceasta functie si se vad, mai ales, schimbarile de la primarie. Trebuie sa fie cate un om de 

incredere in fiecare localitate in ceea ce privesc echipele de la ajutorul social. Intr-adevar, oamenii 

de la ajutor de la Rates o asculta, iar unii oamnei nu pot fi schimbati. Domnul Morariu afirma ca el, 

personal crede ca activitatea domnului Mihaila este destul de buna raportat la faptul ca a prins doar 

10 luni din anul 2015, in aceasta functie si ca, in anumite puncte, trebuie puse persoane care sa se 

ocupe special de strangerea gunoiului la Rates. 



 12 

 Domnul viceprimar spune ca ceea ce nu s-a realizat isi asuma, insa nu se pot acoperi toate. 

 Domnul primar spune ca discutiile de genul sunt constructive, fiindca din critici ies lucruri 

bune. 

 

 17. Interpelari si raspunsuri. 

 

 17.1. Domnul consilier Elisei Marcel spune ca trebuie rezolvata problema referitoare la apa 

care se formeaza pe terenul de sport din fata primariei. 

 Domnul primar spune ca se va duce un utilaj acolo, care va face un sant pana la pod, pentru 

a se scurge apa. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 29 februarie 2016, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

1. Proiect de hotarare privind aprobarea platii cotizatiei aferente anului 2016, pentru 

U.A.T. Comuna Rebricea, din bugetul local al comunei Rebricea, catre Grupul de Actiune 

Locala Stefan cel Mare. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea modalitatilor de identificare a beneficiarilor 

de tichete sociale, date in baza Legii nr. 248/2015 privind stimularea participarii in 

invatamantul prescolar a copiilor provenind din familii defavorizate, a modalitatilor de 

solutionare a situatiilor identificate, precum si procedura de acordare a tichetelor sociale 

pentru gradinite. 

3. Proiect de hotarare privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru 

întocmirea inventarului, de modificare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al comunei Rebricea, atestat prin H.G. nr. 1361/2001 privind atestarea domeniului 

public al judeţului Vaslui precum şi al municipiilor, oraşelor şi comunelor din judeţul Vaslui, 

Anexa nr. 57, modificată prin H.G. nr. 78/2010, H.G. nr. 131/2012 și H.G. nr. 260/2013. 

4. Proiect de hotarare privind aplicarea prevederilor Ordonantei de urgenta a 

Guvernului nr. 44/14.10.2015 privind acordarea unor facilitati fiscale, şi aprobarea 

procedurii de acordare a anulării cotei din majorările de întârziere, datorate ca urmare a 

neachitării la termen a obligaţiilor de plată restante datorate bugetului local al comunei 

Rebricea, judetul Vaslui. 

5. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru perioada 

martie - mai 2016. 

 6. Raport de activitate a consilierilor locali, pe anul 2015. 

  7. Interpelari si raspunsuri. 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,               SECRETAR,  

                 

              Consilier, Asandei Sorinel                                              Sârcu Geanina – Elena  


